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	البيانات الشخصية
	Personal Information

	الاسم الرباعي
	لطفي منيزل عودة المساعيد
	Lutfi monezl odeh al-massaed
	Name

	الجنسية
	أردني
	jordanian
	Nationality

	تاريخ الميلاد
	23/4/1985
	23/4/1985
	Birth date

	مكان الميلاد
	المفرق
	Al-mafraq
	Birth place

	الحالة الاجتماعية
	متزوج
	married
	Marital Status

	الجنس
	ذكر
	mail
	Gender

	المؤهلات العلمية
	التخصص
	السنة
	النسبة  Grade  
	Year
	Major
	Education

	دكتوراة
	إدارة تربوية
	2018
	3.75/ممتاز
	2018
	Educational administration
	Ph.D.

	ماجستير
	إدارة تربوية
	2015
	89.5/ممتاز
	2015
	Educational administration
	M.A.

	بكالوريوس
	معلم صف
	2007
	79.9/جيد جداً
	2007
	Class Teacher
	BA

	ثانوية عامة
	الفرع الأدبي
	2003
	87.6
	2003
	Literary section
	High School

	الخبرات العملية
	Experience

	معلم في وزارة التربية والتعليم للفترة من
موظف في جامعة آل البيت من تاريخ 4/11/2008 ولغاية الآن.)رئيس  ديوان).
محاضر غير متفرغ /كلية العلوم التربوية جامعة آل البيت /الفصل الثاني للعام الجامعي 2019/2020

محاضر متفرغ/ كلية العلوم التربوية/ قسم الإدارة التربوية والأصول جامعة آل البيت للعام الجامعي 2021/2022

باحث مشارك في مؤتمر التعليم العالي في الوطن العربي، نحو التنافسية العالمية للفترة من 11-12-أيار-2016 بالتعاون ما بين الجامعة الأردنية وجامعة الزرقاء الخاصة.

بحث منشور في الجمعية العلمية التربوية/ الأردن/2017 بعنوان واقع السلوك الإبداعي لدى أعضاء هيئة التدريس في جامعة آل البيت.

بحث مقبول للنشر في الجمعية الأردنية للعلوم التربوية بعنوان درجة تفعيل مديري المدارس الحكومية لدو ر مؤسسات المجتمع المدني في تحقيق الشراكة مع المؤسسات التعليمية في محافظة المفرق"
بحث مقبول للنشر في مجلة جامعة الحسين بن طلال للبحوث بعنوان  أثر تطبيق أنظمة الإدارة الإلكترونية على الأداء الوظيفي في جامعة آل البيت. تاريخ قبول النشر تاريخ قبول النشر 7/9/2021م  وهو قيد النشر  On line ISSN 2519 -7444

Print ISSN 2519-7436
أجيد اللغة الإنجليزية بشكل ممتاز.

أجيد استخدام الحاسوب بشكل ممتاز.
	Teacher in the Ministry of Education for the period of
Employee at Al-Bayt University from 4/11/2008 until now.
Part-time lecturer / Faculty of Educational Sciences, Al Al-Bayt University / second semester of the academic year 2020/2020.

. Full-time lecturer/ College of Educational Sciences/ Department of Educational Administration and Assets, Al al-Bayt University for the academic year 2021/2022.
Researcher in the Higher Education Conference in the Arab World, Towards Global Competitiveness for the period 11-12 - May - 2016 in cooperation between the University of Jordan and Zarqa Private University.
Research published in the Educational Scientific Society / Jordan / 2017 titled "The reality of creative behavior among faculty members at Al Al-Bayt University."
Accepted research for publication in the Jordanian Association for Educational Sciences entitled The degree of activation of government school principals for the role of civil society institutions in achieving partnership with educational institutions in Mafraq Governorate.
Research accepted for publication in the Journal of Al-Hussein Bin Talal University for Research entitled The impact of the application of electronic management systems on job performance at Al al-Bayt University. Date of acceptance of publication Date of acceptance of publication 7/9/2021 AD and it is under publication On line ISSN 2519 -7444 Print ISSN 2519-7436
I speak English very well.
I use the computer very well.
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	د.محمد حمدالله الحوامدة
	.772363206
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	معلومـات للتواصـل
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	البريد الالكتروني
	Lotfe1986@yahoo.com
	E-mail

	هاتفي الخاص
	0772481673
	Special Tel.
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	Address


